
Motion till riksdagen 

1988/89: Bo406 

av Lennart B runander och El ving Andersson 
(�åda c) 
Andrad praxis vid avstyckning av bostadsfastighet 

Just nu pågår en kampanj om landsbygdsutveckling och det är bra. 

Landsbygdens framtid beror mest på hur vi lyckas lösa jordbrukets ekono

miska problem. Ett väl fungerande jordbruk är trots allt grunden som annan 

tillkommande verksamhet skall vila på. En viktig fråga är också att 

människor bor kvar eller flyttar ut och bosätter sig på landsbygden. 

Många är intresserade av att få köpa ett hus med några hektar mark till för 

att där kunna ha häst och några smådjur. U r landsbygdssynpunkt är en sådan 

här bosättning intressant. Vi är övertygade om att det vore bra om man fick 

en möjlighet att tillåta avstyckning av fastigheter med bostad och några 

hektar mark. På det sättet skulle fler vara intresserade av att bosätta sig på 

landsbygden. Befolkningsunderlaget skulle då bli större i glesbygderna, med 

bättre underlag för service. 

Det föreligger nu ett utredningsförslag som föreslår att det ska bli möjligt 

att avstycka större tomter. Förslaget har remissbehandlats och finns nu på 

justitiedepartementet. Enligt vår mening är det angeläget att det snarast 

föreläggs ett sådant förslag för riksdagen. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i 

motionen anförts om behovet av ändring av praxis för avstyckning av 

bostadsfastighet. 

Stockholm den 23 januari 1989 

Lennart Brunander (c) E/ving Andersson (c) 
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